

FLSmidth Wiesbaden GmbH

Am Klängenweg 4a
D-65396 Walluf
Phone +49 (0)6123 975 300

Fax +49 (0)6123 975 303
wiesbaden@flsmidth.com
www.flsmidth.com

Advanced Filtration Solution from One Source

FLSmidth is a leading supplier of equipment and services to the global mining, metallurgical, pyroprocessing, alumina, power, chemical industry as well as other industrial markets.

FLSmidth brings you the expertise and strength of the well-known trademarks DORR-OLIVER®, EIMCO®, Shriver®, Pneumapress® and WEMCO®, brands that have long been synonymous for know-how, reliability, research and development, and performance. Our equipment is setting state-of-the-art standards and excels by outstanding economic efficiency.

FLSmidth supplies advanced sedimentation, filtration, flotation and classification technology for minerals as well as industrial processing flowsheets throughout the world.

Vacuum filtration: Drum Filters: Rotary Drum Filters with discharge devices, Press Belt Drum Filters, SOD Dewaxing Filters, Internal Drum Filters; Horizontal Belt Filters; Horizontal Pan Filters; Large Diameter Disc Filters

Pressure Filtration: Automatic tower Filter Presses, AFP Filter Presses, Shriver Filter Presses, "ClariTube" Polishing Filters

From the early project stage through to the safe operation of your filtration equipment – Driving sustainable productivity!

Marktführende Filtrationstechnologie aus einer Hand

FLSmidth ist führender Lieferant von Anlagen und Dienstleistungen im Bereich der Gewinnung und Aufbereitung von Mineralien und beliefert weltweit Industrien wie Bergbau, Metall, Pyroprozesstechnik, Alumina, Energie, Chemie und andere Industriebereiche.

Durch die weltbekannten Marken DORR-OLIVER®, EIMCO®, Shriver®, Pneumapress® und WEMCO® profitieren Sie als Kunde von jahrzehntelanger Erfahrung und ausgereifter, zuverlässiger Technik im Bereich Sedimentation, Vakuum- sowie Druckfiltration. FLSmidth steht auch für Forschung und Entwicklung und liefert auf dieser Basis die modernsten und wirtschaftlichsten Filtrationsanlagen.

Vakuumfiltration: Trommelfilter: Trommelfilter mit Schaberabnahme, Trommelfilter mit Walzenabnahme, Trommelfilter mit ablaufendem Filtertuch, Anschwemmfilter, Pressband-Trommelfilter, Entparaffinierungsfilter, Innenfilter; Bandfilter; Planfilter; Scheibenfilter

Druckfiltration: „Pneumapress“ Turm-Filterpressen, Automatische Filterpressen (AFP), Filterpresse Typ Shriver, „ClariTube“ Kerzendruckfilter

Driving sustainable productivity - Von der Planung bis zum sicheren Betrieb Ihrer Filtrationsanlage, alles aus einer Hand.



Core Competencies in Liquid/Solid Separation:

- Thickeners & Clarifiers
- Pressure & Vacuum Filters
- Flotation (Self Aspiration Flotation / Air Pressure Flotation)
- Classifiers
- Customer Service

Kernkompetenz im Bereich Fest-/Flüssig-Trennung:

- Eindicker & Klärer
- Druck- und Vakuumfilter
- Flotation (selbstansaugend und gebläseunterstützt)
- Klassierer
- Technischer Service